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Abstract (en)
The piston valve has a cylinder (5) containing a linearly displaced piston (1), with electrical isolation of the fluid inlet (12) from the fluid outlet (9), so
that the fluid (8) can be held at earth potential at the inlet while the fluid (8.1) at the outlet is at a HV potential. The cylinder has an extension (11)
associated with a control electrode (2), held at the same potential as the fluid at the valve outlet. Both the cylinder and the extension can be made of
glass or ceramics.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf ein Kolbenventil für Flüssigkeiten mit Potentialtrennung zwischen einer eingangsseitigen und einer ausgangsseitigen
Flüssigkeit (8, 8.1). Das Kolbenventil ist insbesondere zur Steuerung von Wasserlacken in Lackiereinrichtungen geeignet, die mit elektrostatischer
Aufladung arbeiten. Zur Verbesserung der Standzeit eines solchen Ventils wird die Anordnung wenigstens einer Steuerelektrode (2) vorgeschlagen,
die sich auf dem elektrischen Potential der am Ventilausgang (9) vorhandenen Flüssigkeit (8.1) befindet. <IMAGE>
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